



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights

(本期要闻)

- [GO Scale Capital buys 80.1% interest in Philips' Lumileds and automotive lighting businesses](#)
GO Scale Capital 205亿控股飞利浦Lumileds
- [BYD sells electronic components business for CNY 2.3 bln](#)
比亚迪23亿卖子公司
全力押宝新能源

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

[Upcoming reform to trigger more capital inflow to China](#), People's Daily, 04/09/2015

德意志银行：中国有望于2015年实现人民币可兑换, 东方财富网, 2015年04月09日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

SPI announces agreement to acquire majority interest in Solar Juice, PRNewswire, 03/31/2015

SPI绿能宝收购澳洲第一光伏分销商Solar Juice 加速全球战略布局, 世纪新能源网, 2015年03月31日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

GO Scale Capital buys 80.1% interest in Philips' Lumileds and automotive lighting businesses, LEDs Magazine, 03/31/2015

GO Scale Capital 205亿控股飞利浦Lumileds, 第一财经, 2015年03月31日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Manufacturing (制造行业)

Apex Tool Group closes acquisition of Yecen, The State Journal, 03/30/2015

强强联合 世达工具成功收购一成汽车科技, 慧聪汽车设备工具网, 2015年03月30日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

BYD sells electronic components business for CNY 2.3 bln, 4-traders, 04/04/2015

Shanda Games agrees to be taken private, 4-traders, 04/03/2015

Tianrun to buy 100% of Ddianle.com, 4-traders, 04/01/2015

Shangfeng Industrial plans to buy out Universtar Science, 4-traders, 03/31/2015

比亚迪23亿卖子公司 全力押宝新能源, 金融界, 2015年04月04日

盛大游戏与凯德集团签署最终私有化协议, 斑马网, 2015年04月03日

天润实业控股拟收购上海点点乐 涉及金额达8亿元, 腾讯游戏, 2015年04月01日

上风高科拟17亿元收购宇星科技, 天天商报, 2015年03月31日

Energy & Resources (能源与资源行业)

Sichuan Western Resources sells 100% of Jiangxi Lithium, 4-traders, 04/01/2015

China Precious Metal to buy investment firm, MorningStar, 04/01/2015

Hangzhou Guanghengyu to take helm of Dalian East New Energy, 4-traders, 04/01/2015

Yanzhou Coal Mining buys into CIFCO Futures, 4-traders, 03/30/2015

[西部资源转让江西锂业100%股权给赣锋锂业](#), 21CN财经, 2015年04月01日

[中国贵金属落实13亿购麦盛资产管理](#), 中金在线, 2015年04月01日

[大股东让股 神秘私募入主易世达](#), 新浪财经, 2015年04月01日

[兖州煤业斥2.65亿人民币增资上海中期期货](#), 腾讯财经, 2015年03月30日

Real Estate (房地产信行业)

[China Developer Country Garden sells \\$812 mln stake to Ping An](#), Law360, 04/01/2015

[Prosperity Int'l HK sells stake in Anhui Chaodong Cement](#), 4-traders, 04/01/2015

[中国平安入股碧桂园](#), 中国证券网, 2015年04月01日

[昌兴国际售安徽巢东水泥之15% 料收益3.4亿](#), 腾讯财经, 2015年04月01日

Financial Services (全球金融服务行业)

[Shengjing Bank to buy stake in Huaxin Trust](#), TradeSignalOnline, 04/01/2015

[盛京银行拟斥31.68亿购华信信托20%股份](#), 新浪财经, 2015年04月01日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

Trends to Watch in China's Cross-Border M&A

April 16 | 11:00 AM ET

Recent examples of outbound M&A activity continue to reflect China's dynamic and growing impact on the global marketplace. At the same time, China is a leading destination for foreign direct investment. What do present trends and indicators say about China's potential M&A activity in the future? Gain insight into the latest developments in Chinese M&A and what they could mean for global businesses in the years ahead. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

China senior housing – Now and the future

Although the models and development of foreign senior care industry have provided valuable experience to us, the differences in the level of economic development and in senior care traditions are forcing China to find a model that suits its own specific situation. (Deloitte China – 2014)

[Read more](#)

中国养老住宅 – 现状和发展趋势

老住宅市场正处于加速发展态势·机遇与挑战并存。报告中·德勤分析了中国养老住宅市场的现状与趋势。(德勤中国-2014年)

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.

36 USC 220506

Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited